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Geacht college van Gedeputeerde Staten, 

 

Toelichting 

 

Begin maart waren er berichten in de media over een Brabants bedrijf dat zonder geldige milieuvergunning 

werkte. Dit naar aanleiding van een strafrechtelijk onderzoek naar drie dodelijke ongevallen bij afvalwerker 

Reiling. Daarbij kwam aan het licht dat de provinciale milieuvergunning van het bedrijf ongeldig was, 

omdat een aantal gemeentelijke vergunningen niet in orde was. De provincie Brabant bleek al jarenlang 

milieuvergunningen te verlenen zonder goed te controleren of een bedrijf wel beschikt over de juiste 

gemeentelijke papieren.  Als dat geconstateerd wordt, zou ook de complete milieuvergunning van het bedrijf 

vervallen. 

Ambtelijke navraag in de provincie Utrecht leverde geen ander antwoord op dan dat daar in onze provincie 

in de praktijk niets van gebleken is. De SP is niet tevreden met dat antwoord.  De provincie dient op de 

hoogte te zijn van de milieuvergunningen die zijn uitgegeven aan bedrijven, en de mate waarin die 

vergunningen worden nageleefd.  

 

Daarom heeft de SP de volgende vragen: 

 

1. Aan welke bedrijven heeft de provincie een milieuvergunning verstrekt? 

2. Heeft de provincie daarbij steeds gecontroleerd of de gemeentelijke vergunningen in orde waren? 

Indien ja, was dat het geval? 

3. Indien nee, waarom niet? Bent u van zins de procedures op dat punt te wijzigen? Indien ja, hoe? 

Indien nee, waarom niet? 

4. Hebben zich in de provincie Utrecht vergelijkbare zaken voorgedaan? Kunt u dat toelichten? 

Bij voorbaat dank voor uw adequate beantwoording. 

 

 



 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de SP-fractie en hoogachtend, 

 

A.M. Meijer, woordvoerder Milieu 

A.M.C. Mineur, fractievoorzitter 

 

 

 

 

 

         


